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Czy zwrócili PaÅ„stwo uwagÄ™, Å¼e Å•ukasza Jankowskiego, nie byÅ‚o ani na Cavaliadzie w
Poznaniu, ani w Lublinie, a Warszawie mignÄ…Å‚ dopiero (przynajmniej mnie) w niedzielÄ™. Z
punktu widzenia socjotechniki to byÅ‚ dobry ruch. Skoro postaÄ‡ sekretarza generalnego wywoÅ‚uje
takie kontrowersje, i budzi takie emocje (vide grudniowe spotkanie na Torwarze), to lepiej go byÅ‚o
schowaÄ‡, aby nie draÅ¼niÅ‚ ludzi, aby swoim widokiem nie przypominaÅ‚ problemów, jakie
wiÄ…Å¼Ä… siÄ™ z jego osobÄ…. 

A jakie to problemy. Po pierwsze konflikt interesów, jaki wystÄ™puje, kiedy sekretarz generalny
stawia parkury na polskich zawodach. PisaÅ‚em o tym zarówno w tekÅ›cie &bdquo;BiaÅ‚oruskie
standardy&rdquo;, jak i &bdquo;SÅ‚owo prezesa&rdquo;. PrzypomnÄ™, Å¼e prezes MichaÅ‚
Szubski na pytanie redaktora SÅ‚awomira Dudka (a byÅ‚o to w listopadzie 2015 roku): Czy nie
widzi Pan konfliktu w sytuacji, w której Sekretarz Generalny pracuje jako budowniczy
parkurów na zawodach?OdpowiedziaÅ‚ tak: 
 Dostrzegam tÄ™ sytuacjÄ™ jako niekomfortowÄ… dla zarzÄ…du i dla mnie jako jego prezesa. Do
koÅ„ca roku nie chciaÅ‚bym tego burzyÄ‡. Ale oceniam ten fakt jako potencjalne pole konfliktu
interesów i sumienia Sekretarza Generalnego i dlatego chciaÅ‚bym pomóc mu uniknÄ…Ä‡ tego
konfliktu. No i pomógÅ‚. Å•ukasz Jankowski napisaÅ‚ pÅ‚aczliwy list-podanie do zarzÄ…du, Å¼e
bardzo prosi, aby mu umoÅ¼liwiÄ‡ stawianie parkurów w ramach urlopu i poparÅ‚ to opiniÄ…
Komisji Etyki. A ta stwierdziÅ‚a, Å¼e nie &bdquo;nie zachodzi konflikt interesów&rdquo;. No i
zarzÄ…d jednogÅ‚oÅ›nie siÄ™ przychyliÅ‚ do proÅ›by Å•ukasza Jankowskiego.Prezes wyszedÅ‚ na
goÅ›cia. ObiecaÅ‚, Å¼e &bdquo;pomoÅ¼e uniknÄ…Ä‡ konfliktu&rdquo; i pomógÅ‚, z niewielkÄ…
pomocÄ… Komisji EtykiNie wiem, kto jeszcze wchodzi w skÅ‚ad tejÅ¼e komisji, bo na stronie PZJ
nie znalazÅ‚em jej skÅ‚adu, ale zarówno jej przewodniczÄ…cej Annie Nowickiej-PosÅ‚usznej,
podpisanej pod pismem, jak i pozostaÅ‚ym, nieznanym mi czÅ‚onkom gratulujÄ™. JeÅ›li w sytuacji,
kiedy wysokiej rangi urzÄ™dnik PZJ w ramach urlopu najmuje siÄ™ do pracy u organizatorów
zawodów, którzy potem jemu podlegajÄ… jako petenci, nie widzÄ… konfliktu interesów, to trzeba ich
wysÅ‚aÄ‡ do okulisty. Wszystko dokÅ‚adnie moÅ¼na przeczytaÄ‡ w protokole 3/Z/16 z posiedzenia 
zarzÄ…du PZJ, jakie miaÅ‚o miejsce 14 lutego w Baborówku oraz 15 lutego w Warszawie. Janowski
stawia na swoimW ogóle mamy dziwnÄ… sytuacjÄ™. PoniewaÅ¼ czÅ‚onkowie zarzÄ…du znajÄ…
siÄ™ na sporcie, tak jak ja na balecie, &bdquo;wiszÄ…&rdquo; na jedynym czÅ‚owieku, który jako
tako siÄ™ na jeÅºdziectwie zna. Jest nim Å•ukasz Janowski, który choÄ‡ formalnie zatrudniony na
stanowisku sekretarze generalnego (które go notabene przerasta), de facto peÅ‚ni bardziej rolÄ™
dyrektora sportowego. Z kolei czÅ‚onek zarzÄ…du, Wojciech Jachymek, zostaÅ‚ zatrudniony, by go
zastÄ…piÄ‡ na stanowisku przeÅ‚oÅ¼onego pracowników biura (bo to jest jedna z ról sekretarza
generalnego) i jest de facto dyrektorem biura. A niezbÄ™dny czÅ‚onkom zarzÄ…du kol. Jankowski
zaczyna wykorzystywaÄ‡ swojÄ… niezbÄ™dnoÅ›Ä‡. Musieli klepnÄ…Ä‡, Å¼e moÅ¼e parkury
stawiaÄ‡. Zaczyna teÅ¼ dyktowaÄ‡ warunki w innych obszarach. PrzeforsowaÅ‚, Å¼e do Kolegium
SÄ™dziów zostaÅ‚y dokooptowane dwie osoby wbrew opinii PawÅ‚a Sojeckiego,
przewodniczÄ…cego tego ciaÅ‚a i wiÄ™kszoÅ›ci pozostaÅ‚ych czÅ‚onków KS.Chodzi o uchwaÅ‚Ä™
U/906/2/Z/2016 z dnia 6.02.2016, która brzmi: ZarzÄ…d PZJ, zgadza siÄ™ na poszerzenie skÅ‚adu
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Kolegium SÄ™dziów o:1. StanisÅ‚awa Helaka &ndash; Przedstawiciela Gospodarzy Torów w
Kolegium SÄ™dziów w PZJ,2. Tomasza KowalÄ™ &ndash; Doradca ds. Gospodarza Toru
WKKW.UchwaÅ‚a przyjÄ™ta jednogÅ‚oÅ›nie. PrzewodniczÄ…cy Kolegium SÄ™dziów byÅ‚ temu
przeciwny. Nie mógÅ‚ siÄ™ teÅ¼ zgodziÄ‡, Å¼e powoÅ‚uje siÄ™ czÅ‚onków KS wbrew punktowi
regulaminu, który mówi, Å¼e: czÅ‚onków KS powoÅ‚uje ZarzÄ…d na wniosek
PrzewodniczÄ…cego KS. ZresztÄ… co ja bÄ™dÄ™ streszczaÅ‚ &ndash; proszÄ™ przeczytaÄ‡
(poniÅ¼ej) uzasadnienie, jakie napisaÅ‚ PaweÅ‚ Sojecki, skÅ‚adajÄ…c rezygnacjÄ™ z funkcji
przewodniczÄ…cego KS. Nie pierwszy raz PaweÅ‚ Sojecki zachowaÅ‚ siÄ™ jak mÄ™Å¼czyzna, nie
pierwszy raz pokazaÅ‚, Å¼e nie bÄ™dzie ulegaÅ‚ naciskom. CzÄ™sto w przeszÅ‚oÅ›ci mieliÅ›my
takie sytuacje, kiedy ktoÅ› siÄ™ z czymÅ› nie zgadzaÅ‚, ale brnÄ…Å‚ nadal w niekomfortowÄ… dla
siebie sytuacjÄ™, bo co on mógÅ‚ biedny zrobiÄ‡. Ano zawsze moÅ¼na. Zawsze moÅ¼na podaÄ‡
siÄ™ do dymisji na znak protestu. Pawle - chapeau bas! Ale wróÄ‡my do gÅ‚ównego wÄ…tku tego
tekstu. Kiepski sekretarz generalny zaczyna dominowaÄ‡ nad uzaleÅ¼nionymi od niego, nie
majÄ…cymi pojÄ™cia o sporcie czÅ‚onkami zarzÄ…du. A my na to patrzymy i pozwalamy. No
cóÅ¼, takich czÅ‚onków zarzÄ…du sobie wybraliÅ›my.Marek Szewczyk  Å•ódÅº, dnia 29 lutego
2016 r. PanMichaÅ‚ SzubskiPrezes ZarzÄ…du PZJ Z dniem dzisiejszym skÅ‚adam rezygnacjÄ™ z
peÅ‚nienia funkcji PrzewodniczÄ…cego KS PZJ.Moja rezygnacja spowodowana jest przede
wszystkim kolejnÄ… ingerencjÄ… ZarzÄ…du w skÅ‚ad KS PZJ. Zgodnie z nadal
obowiÄ…zujÄ…cym Regulaminem Kolegium SÄ™dziów z 6 marca 2012 r. czÅ‚onków KS powoÅ‚uje
ZarzÄ…d na wniosek PrzewodniczÄ…cego KS. W momencie tworzenia aktualnego skÅ‚adu KS
zostaÅ‚em poinformowany, Å¼e jeÅ¼eli do skÅ‚adu bÄ™dÄ™ chciaÅ‚ wÅ‚Ä…czyÄ‡ Pana
SÅ‚awomira Pietrzaka, to ZarzÄ…d nie zatwierdzi tego zespoÅ‚u. W dniu 6 lutego b.r.  ZarzÄ…d
powoÅ‚aÅ‚ do KS PZJ kolejnych czÅ‚onków mimo zastrzeÅ¼eÅ„, które wyraÅºnie zgÅ‚osiÅ‚em
Sekretarzowi Generalnemu Panu Å•ukaszowi Jankowskiemu (autorowi pomysÅ‚u, 
 aby Gospodarze Toru w skokach byli mianowani i licencjonowani przez KS PZJ). PoinformowaÅ‚em
równieÅ¼ Pana Jankowskiego, Å¼e jestem przeciwny procedowaniu jakichkolwiek zmian w
przepisach o GT  w przeddzieÅ„ powoÅ‚ania nowego MenadÅ¼era skoków. Mimo to 17 grudnia
ZarzÄ…d znowelizowaÅ‚ te przepisy.  Po powoÅ‚aniu Pana Macieja Wojciechowskiego na
MenadÅ¼era uzgodniliÅ›my, Å¼e po opracowaniu i zatwierdzeniu regulaminu dyscypliny,
wystÄ…pimy wspólnie o zmianÄ™ przepisów o GT.  Reprezentujemy ten sam poglÄ…d, Å¼e
nadawanie uprawnieÅ„ oraz szkolenie GT powinno naleÅ¼eÄ‡ do komisji skoków, która najlepiej
jest zorientowana jakie tendencje wystÄ™pujÄ… w budowaniu parkurów oraz jakie zadania
techniczne na parkurach naleÅ¼y stawiaÄ‡ przed parami zawodnik/koÅ„, 
 aby siÄ™ rozwijali i nie odstawali w konkurencji z zawodnikami zagranicznymi.Kolejna sprawa to
baÅ‚agan w sprawach zwiÄ…zanych z ogÅ‚aszaniem list sÄ™dziów. Do mnie trafia wiele
interwencji, Å¼e ludzie pokoÅ„czyli kursy, wnieÅ›li stosowne opÅ‚aty, a nie figurujÄ… 
 w zestawieniu sÄ™dziów.Nie mam zamiaru firmowaÄ‡ swoim nazwiskiem róÅ¼nych decyzji
wÅ‚adz  oraz pracy biura PZJ,     niezaleÅ¼nych ode mnie, a dotyczÄ…cych Å›rodowiska
sÄ™dziowskiego (wszystko co siÄ™ dzieje, dobre czy zÅ‚e idzie w duÅ¼ym stopniu na konto szefa)
stÄ…d moja decyzja.Z powaÅ¼aniem PaweÅ‚ Sojecki 
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